

WHY?

NGANONG

Kini nga tract sa Ebanghelyo gihubad sa usa ka kompyuter. Kung mahimo nimo nga matul-id o mapaayo ang sinultian, palihug kontaka ang opisina sa info@angp.co.za



WHY ?

On earth they say:
"Laid aside by illness."
In heaven they say:
"Called aside for stillness."

Sa yuta giingon nila:
"Gibiyaan sa sakit."
Sa langit giingon nila:
"Gitawag sa tabi aron maghilom."

Ngano nga nag-antus ako niini nga sakit? Kini ang pangutana nga kanunay natong gipangutana kung moabot ang sakit, o kung adunay disgrasya nga nahitabo, o moabot ang kasamok.

1. Ang **Diyos nag-ingon, "hunong ug hibal-i nga ako ang Diyos"** Mga Psa 46:10 Sa mga kalihokan sa among busy nga kinabuhi talagsa ra naton hatagan higayon ang Dios nga makigsulti kanato. Ang atong kinabuhi nahimo nga "puno" nga wala'y lugar alang sa Dios. Sa usa ka oras nga kamingaw ug kasamok nakigsulti ang Dios kay Jacob. Nagmata siya ug miingon, "Ania na ang Ginoo! Ania siya sa niining lugar, ug wala ko kini hibal-an." Genesis 28:16. Sa panahon sa kalisud ug pag-antus ang **Dios anaa** aron makigsulti kanato.

2. Ang sakit mahimong disiplina sa Diyos ngari kanato **"Malipayon ang tawo nga gitul-id sa Diyos. Ayaw kini kasuko sa pagbadlong Niya kanimo "** Job 5:17. "Ug kining gamay ug dili dayon nga kasamok nga giantos namon magadala kanamo usa ka dako ug mahangturon nga himaya, labi kadaku sa kasamok." 2 Corinto 4:17. Mao nga gisultihan kita nga "Hunahunaa ang kaugalingon nga palaran kung moabut ang tanan nga lahi sa pagsulay (o kasamokan)." Santiago 1: 2. "Bisan sa akong pag-antus, nahupay ako, kay ang imong saad naghatag kanako kinabuhi." Mga Salmo 119: 50. Napuno ako sa kasamok ug kabalaka, apan ang imong mga sugo naghatag kanako ug kalipay. Mga Salmo 119: 143.

3. Ang **sakit nagahatag higayon nga makita ang gahum sa Diyos nga naglihok.** Sa diha nga ang mga disipulo ni Jesus nangutana bahin sa pagkabuta sa usa ka tawo, "Magtutudlo, kang kinsa nga kasal-anan ang hinungdan nga nahimugso siya nga buta? Iya ba o sala sa iyang ginikanan? " Si Jesus mitubag, "Ang iyang pagkabuta wala'y kalabutan sa iyang mga

sala o sa mga kasal-anan sa iyang mga ginikanan. Siya buta aron **ang gahum sa Dios makita sa iyang buhat.** " Juan 9: 2-3. Ingon niana, kini nga sakit o pagsulay mao ang naghatag higayon nga makita kung giunsa gitubag sa Dios ang pag-ampo. **Tanan nga mga saad sa Diyos tinuod.** Mahimo kita moduol sa Dios diha sa pag-ampo. Siya ang atong Magtatabang ug Higala. Siya maminaw sa atong pagtu-aw ug mahimo sa paghatag kanato sa iyang tabang. Ang tanan nga Iyang gipangayo mao nga kita **nagtu.** "Posible ang tanan sa tawo nga adunay pagtu." Marcos 9:23.

Nan, unsa man ang kabubut-on sa Dios alang kanako sa niining sakit?

1. **Siguruha nga ang husto nga relasyon sa Diyos .** Pagsugid ug isalikway ang tanan nga sala.

"Apan kung isugid naton sa Diyos ang atong mga kasal-anan, tumanon Niya ang Iyang panaad ug buhaton ang maayo: pasayluon Niya kita sa atong mga kasal-anan ug limpyohan kita gikan sa tanan natong kasal-anan." 1 Juan 1: 9.

Pagpangita kalinaw sa Diyos sa pagkahibalo nga gipasaylo ang imong mga sala. Karon nga gipakamatarung kita sa Dios pinaagi sa pagtoo, may pakigdait kita sa Dios pinaagi sa atong Ginoong Jesucristo. Rom. 5: 1. **Adunay kalinaw sa hunahuna .** "Ang kalinaw mao ang ibilin ko kanimo; kini mao ang akong kaugalingon nga pakigdait nga gihatag ko kanimo. Wala ko kini igahatag sama sa paghatag sa kalibutan. Ayaw kabalaka ug masuko; ayaw kahadlok." Juan 14:27.

2. **Mahimo ka mag-ampo sa Diyos sa oras nga imong kinahanglan .** Siya nag-ingon: "Pagtawag kanako sa diha nga moabut ang kasamok; Luwason ko ikaw, ug dayegon

mo ako. " Mga Salmo 50:15. "Kita adunay pagsalig, unya, ug moduol sa trono sa Dios, diin adunay grasya. Dinhi makadawat kita og kalooy ug makakaplag grasya nga makatabang kanato sa panahon nga kinahanglan naton kini. " Hebreohanon 4:16.

3. **Makasalig ka sa mga saad ni God nga dili gyud mapakyas.** Miingon siya, "Dili ko ikaw biyaan; Dili ko ikaw biyaan. " Hebreohanon 13: 5. "Ayaw kahadlok - luwason ko ikaw. Gitawag ko ikaw sa imong ngalan - ikaw akoo. Sa diha nga ikaw magaubog sa halalum nga katubigan, ako magauban kanimo; ang imong mga kasamok dili makabuntog kanimo. Ang mga lisud nga pagsulay nga moabut dili makasakit kanimo. " Isaias 43: 1-2. "Ang maayong tawo nag-antus sa daghang mga kalisdanan, apan ang Ginoo nagluwas kaniya gikan sa tanan." Mga Salmo 34:19. "Itugyan ang inyong kaugalingon sa Ginoo; pagsalig Kaniya, ug Siya motabang kanimo. " Mga Salmo 37: 5. "Ikaw, Ginoo, maghatag hingpit nga pakigdait sa mga nagpadayon sa ilang katuyoan ug nagsalig kanimo." Isaias 26: 3.

4. **Ayaw paglaum** "Ang akong mga karnero namati sa akong tingog; Kilala ko sila, ug nagasunod sila kanako. Ug sila dili mamatay. Wala'y makaagaw kanila gikan sa akon. " Juan 10: 27-29. "Ang Ginoo mao ang akong magbalantay sa mga karnero; Naa nako tanan nga kinahanglan nako. Bisan kung moagi ako sa labing lawom nga kangitngit, dili ako mahadlok, Ginoo, **kay ikaw kauban ko** " (Mga Salmo 23: 1-4)



Mahimo ba ako maghangyo sa Diyos nga ayohon ako?

Giawhag kita sa Bibliya nga maghangyo alang sa pagkaayo. "Daghang mga tawo ang miduol Kaniya, nga nagdala sa ilang mga piang, buta, pungkol, amang, ug daghang uban pang mga masakiton, nga ilang gibutang sa tiilan ni Jesus; ug iyang giayo sila. " Mateo 15:30. "Gipasaylo niya ang tanan nakong kasal-anan ug giayo ang tanan nakong mga sakit." Mga Salmo 103: 3.

Ang buhat ni Jesus nagpakita sa kabubut-on sa Diyos nga ayohon. "Gilibot ni Jesus ang tanan nga lungsod ug baryo. Nagtudlo siya sa mga sinagoga, nagwali sa Maayong Balita bahin sa Ginghamarian, ug giayo ang mga tawo sa tanan nga lahi sa sakit ug balatian. " Mateo 9:35. Basaha ang Mateo 4: 23-24; Mateo 8: 16-17; 11: 5; Lukas 10: 9.

Ang pag-antus ug pagkamatay ni Cristo nag-ayo sa katawhan. "Apan tungod sa atong mga sala Siya nasamdan, gibunalan tungod sa kadautan nga atong nabuhat. Naayo kita sa silot nga Iyang nahiaguman ug nangaayo pinaagi sa mga pagbunal nga Iyang nadawat. " Isaias 53: 5. "Gipahawa ni Jesus ang mga daotang espiritu pinaagi sa usa ka pulong ug giayo ang tanan nga adunay sakit. Gibuhat niya kini aron matuman ang giingon sa profeta nga si Isaias, nga "Siya

mismo ang nagdala sa atong sakit ug gidala ang atong mga sakit." Mateo 8: 16-17. Ang Iyang pagkabanhaw nagpasabut nga Siya usa ka buhi nga Manluluwas, nga makapadayon sa Iyang pagpang-ayo nga pangalagad. "Si Jesukristo mao gihapon kagahapon, karon, ug hangtod sa kahangturan." Hebreohanon 13: 8. "Si Jesukristo ang nagpaayo kanimo." Mga Buhat 9:34 ; Mga Buhat 3:16; Mga Buhat 5:16.



Healing through
Jesus' life;

Healing through
Jesus' death.

**FEAR NOT,
ONLY BELIEVE.**



"Ang tanan mahimo alang sa tawo nga adunay pagsalig".

Kini nga tract sa Ebanghelyo gihubad sa usa ka kompyuter. Kung mahimo nimo nga matul-id o mapaayo ang sinultian, palihug kontaka ang opisina sa info@angp.co.za

Kung nakit-an nimo ang kaluwasan diha kang Kristo, o gipanalanginan ka pinaagi sa among literatura sa Ebanghelyo, palihug ipahibalo kanamo. Gusto namon magpasalamat sa Dios uban kanimo, ug labi ka mahinumduman namon sa among mga pag-ampo. Alang sa libre nga literatura sa Ebanghelyo, mga libro, ug tract sa sobra sa 540 nga sinultian, palihug kontaka kami :

]

ANG KASINGKASING SA TAWO



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)